



شركتنا

تم تأسيس شركة مينا لصناعة البلاستك كشركة مصنعة للشماعات البلاستيكية في منطقة الحسن الصناعية)المنطقة الصناعية التنموية(.في إربد- الأردن، وتم التركيز على مصنعي الملابس في الشرق الأوسط الذين يصدرون الملابس إلى الأسواق الأمريكية والكندية

وعلى مر السنين، مكنتنا شراكتنا القوية مع شركة يوني بلاست الصناعية باعتبارنا المرخص الحصري لها في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وأوروبا، وبسبب حرية وصول الحصص في الأردن إلى الولايات المتحدة، من أن تصبح موردا رئيسيا للعديد من الشركات ...الموقرة مثل: نايكي، أندر آرمور، كالفن كلاين، اف في كورب.، جيسي بيني، سيرز، ميسيز، لورد آند تايلور، وغيرها الكثير

وفي هذه الأثناء، نجحنا في إقامة علاقات وثيقة وضمان المزيد من الشراكات في الصناعات الأخرى التي تتطلب أيضا زجاجات الحيوانات الأليفة وحاويات من مختلف الأنواع والمنتجات .المصبوبة بالحقن بخلاف الشماعات، حيث أن الأردن لديها بيئة كبيرة للنمو المستدام

نحن حاليا نصدر منتجاتنا إلى أكثر من 20 بلدا بما في ذلك الولايات المتحدة الأمريكية وكندا وألمانيا وبولندا وتركيا ومصر والإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وعمان ولبنان. وبمساعدة الموقع االاستراتيجي للأردن والبيئة السياسية المستقرة، نهدف إلى أن نكون المورد الرائد الموثوق لمجموعة متنوعة من المنتجات البلاستيكية التي تخدم منطقة الخليج والشرق الأوسط وأوروبا ونصبح في نهاية المطاف موردا عالميا. في هذه الرحلة الطويلة، سنعمل ونكون مثلا يحتذى به في القيم والصدق والشفافية والثقة .والالتزام والتنوع

بدءا من أواخر عام 2016 ، تشاركنا مع شركة استشارية مستقلة، وشرعنا في مشروع إعادة تنظيم

رئيسي لتبسيط إنتاجنا وخطوط الإنتاج لدينا، وتحسين عمليات مراقبة الجودة وضمانها، وتمكين موظفينا لتقديم خدمة أفضل لشركائنا التجاريين والزبائن مع خدمة عالية الجودة للمنتجات التي يستحقونها بحق. لقد أتممنا مؤخرا تطوير جميع آلات الحقن .البلاستيكية لتكون أكثر طاقة وكفاءة من السابق. لقد بدأنا في إدارة نفاياتنا بشكل أكثر فعالية للحد من انبعاثات الكربون

وقد تم إحراز تقدم كبير، ولكننا ما زلنا نتعلم لاعتماد وتغيير الاستثمارات التكنولوجية للأفضل عن طريق التنويع المستمر من .المنتجات. لدينا إيمان غير مشروط بإمكانات الأردن وموارده البشرية المؤهلة

Corporate

MENA Plastic has been established as a plastic hanger factory at AI Hassan Industrial Estate (QIZ - Qualifying Industrial Zone) in Irbid, Jordan focusing on the Middle Eastern garment manufacturers exporting apparel to the US and Canadian markets. Over the years, our strong partnership with Uniplast Industries, Inc., as their exclusive licensee for Middle East, North Africa and Europe, and Jordan's duty and quota free access to the US have enabled us to become a major supplier for several esteemed companies such as Nike, Under Armour, Calvin Klein, VF Corp., JC Penney, Sears, Macy's, Lord & Taylor, and many more...



In the meantime, we have successfully established close ties and secured more partnerships in other industries as well requiring pet bottles and containers of various kinds and injection molded products other than hangers, as Jordan has a great environment for sustainable growth. We currently export our products to over 20 countries including USA, Canada, Germany, Poland, Turkey, Israel, Egypt, UAE, Saudi Arabia, Oman and Lebanon. With the help of Jordan's strategic location and stable political environment, we aim to become a leading reliable supplier for a variety of plastic products servicing Gulf Region, Middle East, Europe and eventually become a global supplier. In this long journey, we are and will be guided by our values; honesty, transparency, trust, commitment and diversity. Starting from late 2016, we partnered with an independent consulting firm and initiated a major reorganisation project to streamline our production and product lines, improve our quality control & assurance processes and empower our

employees to better serve our trading partners and customers with the quality service and products they rightfully deserve. We have recently completed a full upgrade on our entire injection molding machinery range with more energy efficient ones. We have started to manage our waste more effectively to reduce our carbon foot print. Major progress has been made, but we are still learning to adopt and change for the best with the help of our continuous diversification of products and technological investments. We have unconditional faith in the potential of Jordan and its qualified human resources.



الاستدامة

ما نؤمن به، هو محاولة تبني وتحقيق التقليل، اعادة الاستخدام واعادة التدوير؛

.تقليل كمية البلاستيك في منتجاتنا في حين لا يزال الأداء في الامتثال الكامل لأعلى معايير الجودة والصناعة

إعادة استخدام البلاستيك، ومساعدة شركائنا التجاريين على إعادة استخدام قطع البلاستيك والاكسسوارات وغيرها ... التي هي في حالة جيدة قابلة

.إعادة تدوير البلاستيك ليس فقط لتوفير المال، ولكن أيضا لمنعه من أن ينتهي في مجال الأرض وتلويث البيئة

لقد اعتمدنا مؤخرا نظام أضواء السماء لقطاعات الإنتاج والمستودعات لمنشآتنا للاستفادة الكاملة من ضوء الشمس وقت النهار وتوفير الطاقة. كما تم تحديث سياستنا وإجراءاتنا الخاصة بإدارة النفايات للحد من انبعاث الكربون. نحن حاليا في الامتثال الكامل لمعايير شهادة اس ايه 8000 وقد بدأنا مؤخرا عملية للحصول على شهادة رسمية. ونحن واثقون من أن الاستدامة ستمكننا من التميز بين منافسينا وجذب انتباه العملاء من الشركات .البيئية والاجتماعية

Sustainability

What we believe, try to adopt and finally achieve is reduce, reuse and recycle; Reduce the amount of plastic in our products while still performing in full compliance with the highest quality and industry standards. Reuse the plastic, help our trading partners reuse their plastic parts, accessories and etc... that are in good reusable condition. Recycle the plastic not only to save money, but also to prevent it from ending up in the land field and polluting the environment. We have recently adopted the sky lights system for the production and warehouse sections of our facility to make the full use of day time sunlight and save energy. Our waste management policy and procedures have also been updated to reduce our carbon foot print. We are currently in full compliance with the SA 8000 certification standards and have recently initiated the process to obtain the official certification. We are confident that sustainability will enable us to distinguish ourselves from our competition and attract the attention of environmentally and socially conscious corporate customers.

Products



لملابس للرجال والنساء والأطفال وفقا لتوجيهات تجار التجزئة في الولايات المتحدة وكندا القمصان والتى شيرت والبلوزات وغيرها ... يوفر الاستخدام الأقصى For men's, women's and kids wear as directed by the US and Canadian retailers (Profile: I beam) T-shirts, shirts, sweaters and etc... Provides ultimate

use of rack space!

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
479	19"	Top Hanger	200
484	17"	Top Hanger	200
485	15"	Top Hanger	200
498	12"	Top Hanger	200
497	10"	Top Hanger	200

اللمساحة العلوية



لملابس للرجال وتريكو النساء وفقا لتوجيهات تجار التجزئة في الولايات المتحدة وكندا For men's, women's knitwear as directed by the US and Canadian retailers (Profile: U beam)
Leaves no impression on the garments!

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
579	19"	Top Hanger Knitwear	200
584	17"	Top Hanger Knitwear	200





مماعة فساتين وبلايز

فساتين، بلايز وتي شيرت...الخ

Dress/Blouse HangerDress, Blouse, T-shirts and etc... (Profile: I beam)

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
NA43	43 cm	Top Hanger	300



شماعة سفلية

لملابس للرجال والنساء والأطفال وفقا لتوجيهات تجار التجزئة في الولايات المتحدة وكندا

السراويل والسراويل القصيرة والملابس الداخلية وغيرها...

, Bottom Hangers

For men's, women's and kids wear as directed by the US and Canadian retailers (Profile: I beam) Pants, shorts, boxers and more...

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
6014	14"	Bottom Hanger Pinch Grip	200
6012	12"	Bottom Hanger Pinch Grip	200
6010	18"	Bottom Hanger Pinch Grip	200
6008	8"	Bottom Hanger Pinch Grip	200
6214	14"	Bottom Hanger Pinch Grip with soft pad	200
6212	12"	Bottom Hanger Pinch Grip with soft pad	200
6210	18"	Bottom Hanger Pinch Grip with soft pad	200
6208	8"	Bottom Hanger Pinch Grip with soft pad	200





شماعة سفلية من البلالاستيك الكامل

لملابس للرجال والنساء وفقا لتوجيهات تجار التجزئة في الولايات المتحدة وكندا

All Plastic Bottom Hangers

For men's, women's wear as directed by the US and Canadian retailers (Profile: I beam)

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
6514	14"	Bottom Hanger Pinch Grip	200
6512	12"	Bottom Hanger Picnh Grip	200
6110	10"	Bottom Hanger Pinch Grip	200
6108	8"	Bottom Hanger Picnh Grip	200



شماعة سفلية قابض سفلي

الشماعة المفضلة للتنظيف الجاف

Gripper Bottom Hangers

The favorite hanger of the dry cleaners!

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
2012	12"	Bottom Hanger Gripp-On	200
2010	10"	Bottom Hanger Gripp-On	200





(شماعة علوية من البالستيك الكامل)مادة البي بي لمالبس للرجال والنساء واألطفال وفقا لتوجيهات تجار التجزئة في

الواليات المتحدة وكندا

All Plastic Top Hangers (Material PP)

For men's, women's and kids wear as directed by the US and Canadian retailers (Profile: I beam)

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
529	19"	Top Hanger with Plastic Hook	200
470	17"	Top Hanger with Plastic Hook	200
472	15"	Top Hanger with Plastic Hook	200
496	12"	Top Hanger with Plastic Hook	200



(شماعة علوية من البالستيك الكامل)مادة البي اس

مالبس للرجال والنساء واألطفال وفقا لتوجيهات تجار التجزئة في الواليات المتحدة وكندا

All Plastic Top Hangers (Material PS)

For men's, women's and kids wear as directed by the US and Canadian retailers (Profile: I beam)

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
340	15"	Top Hanger with Plastic Hook	600
227	14"	Top Hanger with Plastic Hook	500
226	12"	Top Hanger with Plastic Hook	500



المتحدة وكندا

BOX QUANTITY/ STYLE # PCS. 3319 19" Jacket Hanger Flat 200 3328 17" Jacket Hanger Flat 200 Jacket Hanger Flat 200 3315 15" 3320 19" Jacket Hanger Flat With Long Hook 200 17" 3329 Jacket Hanger Flat With Long Hook 200 3316 15" Jacket Hanger Flat With Long Hook 200

beam)



المتحدة وكندا

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
359	19"	Coat/Jacket Hanger	100
352	17"	Coat/Jacket Hanger	100

beam)

the US and Canadian retailers (Profile: U



شماعة بدالت Suit Hanger

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
B46	46 cm	Suit Hanger with Bar	65
B46	46 cm	Jacket Hanger	65
URB 40	40 cm	Suit Hanger with Bar	200



شماعة لمالبس متنوعة All Purpose Hanger
ا أي شيء يمكن أن تتخيله... السماء هي الحد! Anything you can imagine... Sky is the limit!

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
BOS41	41 cm	All Purpose Hanger	200



شماعات من البالستيك الكامل بقابض سفلي نحن فقط نعتني باالعمال! من الناحية االقتصادية.

All Plastic Gripper Bottom Hangers

Just takes care of the business! Economical...

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
1002	12"	Bottom Hanger Gripp-On	200
1001	10"	Bottom Hanger Gripp-On	200



شماعة بنطلون مع بار مكين مضاد لالنسياب

Trousers Hangers

Comes with anti-slip foam bar as well.

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
HD 38	38 cm	Pants Hanger	200





Intimate Apparel Hanger

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
GS 19	10"	Underwear/Pack Hanger	500



متنوع Miscellaneous
... هماعات خاصة لالاحتياجات خاصة ...
متنوع meeds...

STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
SC 1	14 cm	Scarf Hanger	500
91928	20 cm	Underwear/Pack Hanger	500
SH1	14 cm	Shoes/Slipper Hanger	350
SH2	14 cm	Shoes/Slipper Hanger	200





STYLE #	SIZE	DESCRIPTION	BOX QUANTITY/ PCS.
CS1	-	Crown Sizer/SOHS	500
SDS	-	Side Sizer	1000



www.menaplast.com

Factory Al Hassan Industrial Estate P. O. Box 76 Irbid 21467, Jordan

Tel: +962 2 739 1434

Sales Office Fuhais , Princess Tasneem Bint Ghazi Street, Jordan

Tel: +962 79 838 2474 **Tel:** +962 79 854 0966

E-mail: info@menaplast.com